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گروه خبر// علی اکبــر محرابیان وزیر نیرو با اهدای لوح 
تقدیر از داریوش محمودی مدیرعامل شــرکت مدیریت 
تولید بــرق هرمزگان و کارکنان ســختکوش و جهادگر  

نیروگاه بخار بندرعباس قدردانی کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ در متن این پیام آمده است: صنعت 
برق به مدد هوشیاری و مساعی تلاشگران لایق و متعهد در نظام 
مقدس جمهوری اسلامی همواره منشأ سازندگی و آبادانی کشور 
عزیزمان بوده است. بی شــک استحکام پایه های نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران و سربلندی آن مرهون تلاشهای ارزنده 
مدیران و کارشناسان کارآمد و لایقی است که در راه خدمتگزاری 

صادقانه به مردمان این مرز و بوم از هیچ تلاشی فروگذار نکرده 
و آینده روشن این سرزمین و تأمین برق مستمر و پایدار کشور 
را تضمین کرده اند. بدینوســیله از احســاس مسئولیت توام با 
ســرعت عمل جنابعالی و همکاران سخت کوش آن مجموعه 
 که با از خود گذشــتگی موجب فراهم نمودن آسایش و رفاه 
هم وطنان عزیز گردید، تشکر نموده و قدردان مسئولیت پذیری و 
مساعی ارزشمندتان هستم.امید است ضمن استمرار فعالیت های 
خالصانه، با استعانت از خداوند متعال در راستای تحقق اهداف و 

ماموریت های صنعت برق کشور موفق و سرافراز باشید.
علی اکبر محرابیان / وزیر نیرو

تجلیل وزیر نیرو از مدیرعامل و مجموعه کارکنان سختکوش مدیریت تولید برق هرمزگان 

مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان تشریح کرد

 جزئیات پرداخت  جزئیات پرداخت ۷۷۷۷میلیاردمیلیارد
عوارض آلایندگی عسلویه به هرمزگان عوارض آلایندگی عسلویه به هرمزگان 
آموزشگاه ها و مراکزی که از اداره کل آموزش فنی و حرفه ای ، آموزش و پرورش و.. . مجوز دارند، مالیات شان آموزشگاه ها و مراکزی که از اداره کل آموزش فنی و حرفه ای ، آموزش و پرورش و.. . مجوز دارند، مالیات شان 

با نرخ وضریب صفر محاسبه می شود و حتما بایستی اظهار نامه مالیاتی را تسلیم کنندبا نرخ وضریب صفر محاسبه می شود و حتما بایستی اظهار نامه مالیاتی را تسلیم کنند
  با پیگیری های مجدانه مسئولان ارشد اجرایی و قضایی استان و اداره 
کل امورمالیاتی هرمزگان برای نخســتین بار ۷۷میلیارد تومان به عنوان 
بخشی از عوارض صنایع آلاینده عسلویه به هرمزگان پرداخت شد که در 
حال توزیع بین شــهرداری ها و دهیاری هــای متاثر از این آلودگی ها در 

استان هستیم.
  البته پرداخت عوارض آلایندگی عســلویه یکی از مطالباتمان در سفر 
بهمن ماه سال  گذشته رئیس جمهور شهید به استان بود و ایشان هم بر 

صفحه 1 را بخوانیدتحقق آن تاکید داشتند که محقق شد.

لزوم مشارکت تمام صنایع در سامان د هی فاضلاب بندرعباس لزوم مشارکت تمام صنایع در سامان د هی فاضلاب بندرعباس 
صفحه 2 را بخوانید

خبر اختصاصــی // مدیرکل امور مالیاتی با 
۷۷میلیاردتومان  پرداخت  جزئیات  تشریح 
عوارض آلایندگی عسلویه به هرمزگان  گفت: 
براســاس جزء۳بند ب ماده ۶ قانون برنامه 

ششم توســعه، واحدهای آلاینده بایستی 
درصدی از فروش خود را به تشخیص سازمان 
محیط زیست به مناطق متاثر از آلایندگی آن 

صنعت پرداخت کنند.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ جعفر احسانی مهر افزود: 
با پیگیری های مجدانه مســئولان ارشد اجرایی و 
قضایــی اســتان و اداره کل امورمالیاتی هرمزگان 
برای نخستین بار ۷۷میلیارد تومان به عنوان بخشی 
از عوارض صنایع آلاینده عســلویه به هرمزگان 
پرداخت شــد که در حال توزیع بین شهرداری ها 
و دهیاری های متاثر از این آلودگی ها در اســتان 
هستیم.احسانی مهر اظهار داشت: حدود۱۲درصد 
از سهم آلایندگی صنایع آلاینده عسلویه بوشهر به 
هرمزگان تعلق دارد و امیدواریم عوارض آلایندگی 

منبعد بطور مداوم براســاس قانــون به هرمزگان 
پرداخت شود.وی همچنین بابیان اینکه ۳۷۷میلیارد 
تومان عوارض آلایندگی از صنایع آلاینده در استان 
هرمزگان دریافت شــد، اظهار داشت : از این مبلغ 
۱۴۵ میلیارد تومان به شهرداری بندرعباس و مابقی 
بین شــهرداری ها و دهیاری هایی که متاثر از این 
آلایندگی هســتند، توزیع شد.مدیرکل امورمالیاتی 
هرمزگان میزان عوارض ارزش افزوده و آلایندگی 
پرداختی به شــهرداری ها ودهیاری های استان در 
سال گذشته را نیز ۴۵۶۰میلیارد تومان اعلام کرد.وی 
گفت : البته پرداخت عوارض آلایندگی عسلویه یکی 
از مطالباتمان در سفر بهمن ماه سال  گذشته رئیس 
جمهور شهید به استان بود و ایشان هم بر تحقق آن 
تاکید داشتند که محقق شد.احسانی مهر در پاسخ به 

سوال خبرنگار روزنامه دریا درخصوص گلایه برخی 
از آموزشگاه های آزاد فنی و حرفه ای هرمزگان در 
خصوص عدم اجرای قانون معافیت مالیاتی برایشان 
در استان، گفت: آموزشگاه ها و مراکزی که از اداره 
کل آموزش فنی و حرفــه ای ، آموزش و پرورش 
و.. . مجوز دارند، مالیات شان با نرخ وضریب صفر 
محاسبه می شود و حتما بایستی اظهار نامه مالیاتی 
را تسلیم کنند و اگر ترتیبات قانونی را رعایت نکنند 
،مالیاتشان با ضریب ۲۵درصد محاسبه می شود و 
درصورت بروز هرگونه مشکل یا گلایه ای می توانند 
به ادارات امورات مالیاتی مراجعه نمایند.وی گفت: 
در حوزه کشاورزی،  دامپروری ، شیلات و صیادی، 
اشخاص حقیقی معاف از مالیات و اشخاص حقوقی 

نیز مشمول مالیات با نرخ صفر هستند.

مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان تشریح کرد

 جزئیات پرداخت  جزئیات پرداخت ۷۷۷۷میلیارد عوارض آلایندگی عسلویه به هرمزگانمیلیارد عوارض آلایندگی عسلویه به هرمزگان

 گروه خبر // ســخنگوی شــورای اسلامی شهر 
بندرعباس بــا محکوم کردن جنایت اســرائیل 
گفت: اســرائیل هر روز به نسل کشی مسلمانان  
در سرزمین فلســطین دست می زند، بدون هیچ 
 تعرضی در بزرگتریــن رویداد جهانی حضور پیدا 
می کند که این نقش وجدان های جهانی را نشان 
می دهد.  متاســفانه این روزها افــراد بی دفاع، 
دلباختگان و دلدادگان دین مبین اسلام به خاک 
خون کشیده می شوند، شهادت مظلومانه آنان را 

تسلیت عرض می کنم.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ سید محمدرضا موسوی با 
اشاره به روز خبرنگار گفت: امروز روز موثرین تجدید 
نگاه و شفاف کنندگان حقایق است. اصحاب رسانه هر 
کجا ورود پیدا کنند تدبیر، رفتــار صادقانه، نگاه آزاد و 
استوار هم برای توسعه ایران و شهر بندرعباس به ارمغان 

می آورند.موسوی با اشاره به ناترازی انرژی افزود: بخش 
تولید و توزیع برق هرمزگان برای تامین برق شهروندان 
در این روزها از جان مایه گذاشــتند. جا دارد مسئولان 
و اســتاندار هر اقدامی برای حمایت از فرزندان ایران و 
اســتان هرمزگان می توانند انجام دهند. وی با اشاره به 
وقوع حادثه اخیر تصادف در بلوار امام حسین تصریح 
کرد: می شد با اندکی تدبیر از بروز این حادثه جلوگیری 
کرد.موسوی اضافه کرد:این حادثه نشان داد بندرعباس در 
بسیاری از شاخص ها همچنان مظلوم  است. من خودم 
را جای پدر و مادر فوت شدگان گذاشتم، دیدم چه رنج 
ســخت و مهلکی است. وای برما که با بی تدبیری جان 
مردم را به مخاطره می اندازیم .  وی گفت: بخشــی از 
ظرفیت اورژانس هرمزگان به دلیل خرید خودرو های 
نامناســب برای شــرایط جوی هرمزگان ، دچار نقص 
فنی شــده و با کمبود آمبولانس مواجه است.  وی در 

ادامه اظهار کرد: فرق ما با یک اســتانی که وسط کشور 
است نه ظرفیت دریا و منطقه آزاد دارد چیست؟ جوان 
ما به دلیل بی کاری باید بســوزد آتش بگیرد و تصویر 
استخوان هایش پشت خوردو مانند اتفاق جنگی باقی 
بماند، چقدر این اســتان باید ســختی بکشد تا کسی 
چاره ای بیاندیشــد که برای استان باید کاری کنیم.وی 
 گفت: کدام ظرفیت؟ ما از دریــا برای مردم جز نامش 
چه آورده ایم؟ اســتانهایی که این روزها آب شیرین کن 
می زنند صنعت های مختلــف راه می اندازند، آب را از 
اینجا تا اصفهان و بالادست کشور می برند چه کاری برای 
هرمزگان کرده اند؟ هرمزگان عمدا محروم مانده آن هم 
عمده در انتخاب مدیرانی که برای مردم هرمزگان اهمیت 
قائل نشدند. مصداق ساده اش این است: برای بازگردان 
صید مخرب ترال در کشور و هرمزگان تلاش می شود 
ولی برای مجوز های صید و صیادی سالها معطلی بوده 

که در دولت شــهید رئیســی مجدد احیا شد.وی اظهار 
کرد: تقاضا دارم دولت جدید به واسطه تجربه در حوزه 
سلامت نسبت به اصلاح وضعیت تجهیزات پزشکی با 
اولویت آمبولانس اقدام نمایند.موسوی با انتقاد از وضعیت 
تنظیف ونگهداشت فضای سبز عنوان کرد: هنوز هم معتقد 
هستم انتقال مدیریت فضای سبز به مناطق کاراشتباهی 
 بود امروز آســیبش را هم در نگهداشت و هم در توسعه 
فضای سبز می بینیم که بسیاری از بوستان های سطح شهر ما 
 به فضای سخت شهری بدل شده است .وی خاطرنشان کرد: 
اصلی ترین تکلیف ما مدیریت و نگهداشت شهر است، در 
این موارد هم ضعیف پیش می رویم و در بسیاری از مواردی 
 دیگر نقص های متعدد است که قطعا پیگیری می کنیم ، تذکر 
مــی دهیم و تذکر خواهیــم داد.وی در پایــان افزود: 
از مجموعــه شــهرداری تقاضا دارم تــا وقتی اوضاع 
 ســلامت به امورات شهرداری گره خورده است در یک 
فرایند مدیران شهری را مکلف کنند که برای حداقل نیمی 
از ایستگاه های موجود در سطح شهر، خرید آمبولانس 
انجام شود تا کمکی برای نجات جان شهروندان عزیزمان 

باشد.
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سرمقاله

 گروه خبر // نمایندگی جمهوری اسلامی ایران 
نزد ســازمان ملل درباره زمان پاسخ تهران به 
رژیم اسرائیل در پی ترور اسماعیل هنیه رئیس 
دفتر سیاسی حماس اعلام کرد: »احتمالا پاسخ 
ایران در زمان، شرایط و به گونه ای خواهد بود که 

این رژیم کمترین احتمال را می دهد«.
   نمایندگی جمهوری اســلامی ایران نزد سازمان 
ملل پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا ایران تعمداً 

تا مشخص شدن نتیجه گفت وگوهای آتش بس در 
غزه، پاســخ به رژیم اسرائیل را به تعویق انداخته 
است؟، گفت: »پاسخ ایران باید ۲ نتیجه مشخص 

داشته باشد. 
  نخســت، باید متجاوز را به دلیل ترور و نقض 
حاکمیت ملی ایران مجازات کند. دوم، باید قدرت 
بازدارندگی ایران را تقویت کند و پشیمانی شدید 
رژیم را به همراه داشــته باشد تا از تکرار هرگونه 

تجاوز در آینده جلوگیری شــود. « بر  اســاس 
گزارش وال استریت ژورنال، نمایندگی جمهوری 
اسلامی ایران نزد ســازمان ملل در ادامه تصریح 
کرد: »همچنین، پاسخ ایران باید از یک اثر سلبی 
احتمالی تاثیرگذار بــر آتش بس )غزه( احتمالی 
اجتناب کند. احتمالا پاسخ ایران در زمان، شرایط 
و به گونه ای خواهد بود که این رژیم کمترین احتمال 
را می دهد؛ شاید هنگامی که چشمانشان به آسمان 

و صفحه رادار است، از زمین متحیرّ شوند و شاید 
هم ترکیبی از این ۲.« به گزارش ایسنا، اسماعیل 
هنیه رئیس دفتر سیاســی حماس و مذاکره کننده 
این جنبش برای توافق آتش بس، بامداد چهارشنبه 
) ۱۰ مرداد ماه( که برای حضور در مراسم تحلیف 
ریاست جمهوری مسعود پزشکیان به تهران آمده 
بود، از ســوی رژیم صهیونیســتی ترور شد و به 

شهادت رسید.

ایران: پاسخ به اسرائیل در زمان و شرایطی خواهد بود که کمترین احتمال را می دهد

  ورود فاضلاب به دریا همواره به عنوان مهمترین چالش 
زیســت محیطی در شهر ساحلی بندرعباس مطرح شده که 
بدلیل آلودگی ساحل و دریا ،باعث نارضایتی شهروندان از 
وضعیت موجود و آسیب بســیار زیاد به اکوسیستم دریا و 
آبزیان و مرگ ماهیان و... هم شده است و همواره جلوگیری 
از ورود فاضلاب به دریا و استفاده از فاضلاب تصفیه شده 
در صنایع و فضای سبز شهری به عنوان مطالبه شهروندان، 
رســانه ها ، ائمه جمعه و جماعــات ، نمایندگان مجلس و 
شــوراها و... مطرح بوده است.شــرکت تأمین و توســعه 
زیرســاخت خلیج فارس،  ســامان دهی پساب فاضلاب 
بندرعبــاس و انتقال آن به صنایع غرب شــهر بندرعباس 
را در حالی در دو ســه ســال اخیر با جدیت اجرایی کرده 
که انتظار می رود امســال و حداکثر تا سال آینده بیشترین 
فاضلاب شــهر بندرعباس تصفیه شده و از ورود فاضلاب 
خام به دریا تا حد زیادی جلوگیری می شود و پساپ تصفیه 
شــده برای صنایع و فضای سبز استفاده شود.البته فاضلاب 
خامی که از محلات بدلیل عدم تکمیل شــبکه فاضلاب در 
این مناطق ، وارد دریا می شــود که بایســتی شبکه جمع 
آوری فاضــلاب در محلات هم تکمیل شــود. آنطور که 
متولیان مربوطه اعلام کرده اند، اجرای بازگشایی معابر در 
 محلات و تزریق اعتبارات موردنیاز باعث می شود تا شبکه 
جمع آوری فاضلاب در محلات بطور کامل اجرا شــود که 
در این بخش هم نیاز است صنایع و بنگاه های اقتصادی در 
راستای ایفای نقش مسئولیت های اجتماعی شان مشارکت 
داشته باشند. شــهردار بندرعباس هم مدتی قبل از صنایع 
خواســت تا یاریگر شهرداری برای بازگشــایی معابر در 
بافت فرسوده و محلات حاشیه ای شهر باشند و بطور حتم 
بدون مشارکت صنایع، بازگشایی معابر شاید تا ده ها سال 
آینده نیز بطور کامل اجرا نشود .درصورت بازگشایی معابر 
 در این مناطق ، علاوه بر اینکه امکان اجرای کامل شــبکه 
جمع آوری فاضلاب را به همراه خواهد داشــت و از روان 
شــدن فاضلاب در کوچه ها و خورهــا ودریا جلوگیری 
می شود  ، باعث ارتقای امنیت و خدمترسانی در این مناطق 
نیز خواهد شد و رضایت شهروندان را نیز به همراه خواهد 
داشت . متاســفانه در حال حاضر خودروهای امدادرسان 
مانند آمبولانس و آتش نشانی و حتی پلیس و خودروهای 
جمع آوری زباله  هم امکان ورود به بسیاری از کوچه های 
تنگ و باریک و تاریک محلات را ندارند و بیمارانی جان 
شان را از دست می دهند و خانه هایی در آتش می سوزد و 
ناامنی هایی وجود دارد و... . پس ضرورت دارد بازگشایی 
معابر در محلات مورد توجه بیشــتر قرار گیرد تا از ورود 
فاضلاب به دریا هم جلوگیری شود و فاضلاب روان باعث 
بیماری های پوســتی ، گوارشی و تنفسی ساکنان محلات 
نشود. صنایع استان حتما بایســتی در بازگشایی معابر در 
محلات قدیمی ،فرسوده و حاشیه ای بندرعباس مشارکت 
کنند تا مردم هم ســهمی از سود صنایع داشته باشند که در 
این بخش صنایعی مانند فولادکاوه و شــرکت بندری سینا 
که وابســته به نهاد انقلابی بنیاد مســتضعفان هستند، نقش 
بیشتری را در رسیدگی به وضعیت محرومان و مستضعفان 
بندرعباسی بایستی ایفا کنند که می توانند در بازگشایی معابر 
مشارکت کنند تا وضعیت زندگی و محل زندگی محرومان 
بهبود یابد و مشــکلات شان کمتر شود.موضوع دیگر اینکه 
تمام صنایع بایستی در ســامان دهی فاضلاب بندرعباس 
مشارکت داشته باشند تا پساب تولیدی را بتوانند در صنعت 
شان اســتفاده کنند که فولادی ها و از جمله فولاد کاوه که 
تاکنون در شرکت تأمین و توسعه زیرساخت خلیج فارس 
ســرمایه گذاری نکرده است، حتما بایستی سرمایه گذاری 
کند و بعد هم از همین پســاب تولیدی استفاده کند. صنایع 
در اســتان هرمزگان حتی در پروژه هایی مانند سامان دهی 
پساب فاضلاب بندرعباس و انتقال آن به صنایع غرب شهر 
مشــارکت لازم ندارند و تعداد صنایعــی که تاکنون در این 
طرح مشــارکت کرده اند، حتی به تعداد انگشتان دو دست 
نمی رسند که انتظار می رود تمامی صنایع فعال در استان در 

این سرمایه گذاری برد- برد مشارکت داشته باشند.
  علی زارعی

خبر

پس از ۳ ساعت تعمیرات فشرده و سنگین؛
واحد شماره چهار بخار 

 نیروگاه بندرعباس به مدار تولید بازگشت

  گروه خبر // مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از  بازگشت واحد 
 شــماره چهار بخار این نیروگاه، پس از تعمیرات فشرده و سنگین

 ۳ ســاعته و اتصال به شبکه سراســری برق خبر داد.به گزارش 
 خبرنــگار دریا ، داریــوش محمودی عنوان کرد: واحد شــماره 
چهــار بخار که به دلیل پائین آمدن ســطح آب دریا و جزر منفی 
در کانال ورودی آب دریا به پمپها)c.w.pump( و افت شــدید 
خلا و افزایش فشار کندانســور از مدارخارج شده بود، پس از ۳ 
ساعت تعمیرات فشــرده در دمای ۷۰ درجه در اطراف توربین با 
تلاش متخصصان این نیروگاه، به مدار تولید بازگشت.مدیرعامل 
نیروگاه بندرعباس افزود: دراین عملیات راه اندازی، تعویض صفحه 
و دیافراگم های ســربی توربین LP  ، باز کردن کاورهای اطراف 
توربین و بازدید از مســیرهای حساس، انجام تست های مربوطه، 
نصب مسیر جایگزین  به علت مسدود شدن مسیر اصلی به تجهیز 
حفاظت خلا انجام شــد و پس از ۳ ساعت کار فشرده  و تعویض 
مسیر اندازه گیری خلا کندانسور، توسط کارکنان ایثارگر بهره برداری 
و تیم تعمیرات با موفقیت انجام شد.محمودی اضافه کرد: با شروع 
فصل گرما و افزایش نیاز شبکه به تولید حداکثری، نیروگاه حرارتی 
بندرعباس به عنوان یکی از مهم ترین نیروگاه جنوب شــرق، نقش 
مهمی در تولید انرژی و پایداری شبکه برق کشور دارد. از سویی 
اهمیت در مدار بودن واحدها در فصل گرم سال باعث شده پرسنل 
سختکوش و خستگی ناپذیر بهره برداری و تعمیرات ، تمام تلاش 
و همت خود را انجام دهند و هرچه ســریعتر وظایف محوله را در 

کم ترین زمان ممکن، با موفقیت به اتمام رسانند.

اعزام  ۱۳ هزار زائر اربعین
 با اتوبوس از هرمزگان به مرز شلمچه 

  گروه خبر // مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای هرمزگان 
 گفت: ۱۳ هــزار و ۵۰۰ زائر پیاده روی اربعین حســینی طی ۲۵ 
روز گذشته از شهرهای مختلف این استان با اتوبوس به مرز شلمچه 
اعزام شده اند. عباس شرفی افزود: تاکنون بیشترین زائران پیاده روی 
اربعین به صورت زمینی از بندرعباس به مرز شلمچه اعزام شده اند.
وی ظرفیت ناوگاون حمل و نقل جاده ای هرمزگان برای سفر اربعین 
در مسیر شهرهای استان به مرز شلمچه و برعکس را ۱۰۰ دستگاه 
اتوبوس عنوان و بیان کرد: روزانه ۴۰ دستگاه اتوبوس از شهرهای 
مختلف هرمزگان زائران را به مرز شلمچه می رسانند.مدیرکل راهداری 
 و حمل و نقل جاده ای هرمــزگان اظهار کرد: قیمت بلیت اتوبوس 
۲۵ نفره از بندرعباس تا مرز شلمچه ۱۷ میلیون ریال، ۳۰ نفره ۱۳ میلیون 
 ریال و ۴۴ نفره ۱۰ میلیون ریال است.به گزارش ایرنا ؛ تاکنون بیش از
 ۵۲ هزار هرمزگانی برای مراسم پیاده روی اربعین نام نویسی کرده اند.

لزوم مشارکت تمام صنایع 
در سامان د هی فاضلاب بندرعباس 

ثبت رکورد تعداد عملیات راهنمایی کِشتی ها در بندرشهید رجایی 

گروه خبــر // تبیین اجــرای چگونگی 
تخصصی  بندی  رتبــه  نامه جدید  آیین 
آهن  راه  مدیرکل  باحضور  لکوموتیورانان 
هرمزگان، معاون بهــره برداری و ناوگان، 
رئیس اداره ناوگان، روسای دپو و جمعی از 
لکوموتیورانان اداره کل راه آهن هرمزگان 

در سالن اجتماعات اداره کل برگزار شد.

  به گزارش خبرنگار دریا ؛ در ابتدای این نشست 
صمیمی، لکوموتیورانان از مشــکلات راهبری و 
 دریافتی هــای پایین باتوجه به حجم عملیات و 
ســختی های راهبری در شرایط سخت و طاقت 
 فرســای آب و هوایی هرمزگان قبــل از ابلاغ 
آیین نامه جدید رتبه بندی تخصصی لکوموتیورانان 
ســخن گفتند و سپس ســوالات و دغدغه های 
خــود را پیرامون آیین نامه جدیــد بیان نمودند 

و چگونگی اجراء و اعمال آن را پیگیرشــدند.
علیرضا نصیری برازنده مدیرکل راه آهن هرمزگان 
بعد از شــنیدن نقطه نظــرات لکوموتیورانان، از 
نگاه ویژه مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی 
 ایران بــه لکوموتیورانان و ابلاغ آیین نامه جدید 
رتبه بنــدی تخصصی توســط وی تقدیر نمود.
نصیری برازنده در ادامــه گفت: آیین نامه قبلی 
مدتهــا بود بــدون هیچ گونه تغییــری در حال 

 اجرا بود که در تیرماه امســال توسط مدیرعامل 
آیین نامه جدید جهت ارتقاء و افزایش سطح معیشتی 
 راهبران قطار تصویب و ابــلاغ گردید.مدیرکل 
راه آهن هرمزگان گفت: بر اساس آئین نامه جدید، 
راهبران قطار با توجه به شاخص های عملکردی، 
آموزشی و سلامت رتبه بندی شده و این رتبه بندی 
تاثیر مستقیم در ضریب و میزان کیلومتراژ دریافتی 

خواهد داشت.

 گروه خبر // مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: 
تیم عملیاتی بندر شهید رجایی با ثبت تعداد ۴۷ عملیات 

در یک شبانه روز در سال جاری به رکورد جدیدی در تعداد 
عملیات پهلودهی و جداسازی کِشتی ها دست یافته است. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ »حسین عباس نژاد« اظهارکرد: در سال 
جاری تیم عملیاتی بندر شهید رجایی با ثبت تعداد ۴۷ عملیات در 
یک شبانه روز و یکهزارو ۱۰۰ عملیات در ماه به رکورد جدیدی 
در تعداد عملیات پهلودهی و جداسازی کِشتی ها دست یافته است. 
وی ادامه داد: بندر شهید رجایی به عنوان پرترددترین بندر تجاری 
کشور همواره شــاهد بالاترین میزان تردد و خدمات راهنمایی و 
یدک کشــی به کشــتی ها بوده این در حالی اســت که همجواری 
 این بندر با بنادری مانند بندر شــهید باهنر،صنایع فلزی و معدنی 
خلیج فارس)اسکله فولاد( مجتمع کشتی سازی، بنادر قشم)حرا،کاوه 

 و ســلخ( و بندر خمیر باعث شــده تیم عملیاتی عــلاوه بر بندر 
شــهید رجایی به این بنادر نیز خدمات ورود و خروج شناورها را 
ارائه کرده که این محدوده شــامل نوار ســاحلی به طول ۴۰ مایل 
اســت.مدیرکل بنادر هرمزگان بیان کرد: عــلاوه بر بنادر همجوار 
 خدمات رسانی لازم در زمینه راهنمایی و یدک کشی به سایر بنادر استان 
شامل بندرلنگه، کیش، پارسیان و کوه مبارک نیز در نواری به طول 
۲۹۰ مایل ارائه می شود.عباس نژاد با اشاره به دستیابی تیم عملیاتی 
بندر شــهید رجایی به تعداد ۴۷ عملیات پهلودهی و جاســازی 
کشتی ها در یک شبانه روز افزود: با توجه به روند رو به افرایش و 
اضافه شدن تجهیزات و نیروی انسانی جدید به سیستم یادشده شاهد 

افزایش این میزان و ثبت رکوردهای جدید در آینده خواهیم بود.

تبیین آیین نامه جدید رتبه بندی تخصصی لکوموتیورانان

رئیس کل دادگستری هرمزگان تاکید کرد 

طرح برخورد با خودروهای شوتی 
و فاقد پلاک با قاطعیت بیشتر 

گروه خبر // دومین جلســه شورای 
پیشــگیری از وقوع جرم اســتان 
هرمزگان به ریاست مجتبی قهرمانی ، 
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان 
با موضوع پیشگیری از سرقت تشکیل 
شــد و پیرامون موضوعات مطروحه 

تصمیماتی اتخاذ گردید.
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ حجت الاسلام 
 والمســلمین صادقی، معــاون اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان 
هرمزگان ضمن تسلیت ایام اربعین، گزارشی 
از نحوه اجرای مصوبات جلسات قبلی ارائه 
نمود.صادقی در این جلســه گفت: سرقت 
یکــی از جرایم مهم، نه تنها در کشــور ما 
بلکه در دنیاســت و ما باید در جلوگیری 
از ســرقت های خرد و کلان و کشف جرم 
تلاش مضاعفی داشــته باشیم زیرا سارقان 
مدام در حال پیدا کردن شگردهای جدیدی 
در این زمینه هستند و هرگونه کوتاهی در 
پیشــگیری از وقوع این جرم برابر اســت 
بــا به هم ریختن آرامــش و امنیت روانی 
جامعه.   ایــن مقام قضایی گفت: در بحث 
ســرقت های خرد از جمله ســیم برق و 
سیم های مخابراتی که بیشتر توسط معتادین 
متجاهر انجام می شود در ۴ ماه ابتدای سال 
نسبت به همین بازه زمانی در سال گذشته، 
۶% آمار کاهشی بوده که بجاست از تلاش 
نیروهای انتظامی و دادسرای مرکز استان در 
این زمینه تشــکر و قدردانی نمود.در ادامه 
دکتر مجتبی قهرمانی، رئیس کل دادگستری 
استان هرمزگان با اشــاره به تأثیر نظارت 
الکترونیک بر ســارقان در کاهش سرقت 
گفت: با توجــه به اینکه بخش عمده جرم 
 سرقت توسط سارقینی صورت می گیرد که 
ســابقه دار هســتند و از طرفی شناسایی 
ســارقین حرفه ای کار پیچیده ای نیســت 
می توان با استفاده از پابند الکترونیکی و نقطه 
زنی ، نظارت بیشتری بر آنان داشته باشیم که 
به کاهش آمار سرقت کمک شایانی می نماید. 
وی در راســتای حفظ و صیانت از اموال 
 عمومی و بیت المال در مقابل سرقت گفت: 
 طرح هایی از قبیل نگهبان بانک ها و محلات 
می توانند در جلوگیری و کاهش ســرقت 
بسیار کارآمد باشند و باید بانک ها را ملزم 
به اجــرای این طرح نمود کماینکه حضور 
نگهبان در بانک هــا می تواند در کنترل و 
کاهش ســرقت در محیط اطراف بانک نیز 
 موثر باشد.وی در خصوص طرح ساماندهی 

دست فروشان شهر بندرعباس عنوان نمود: 
این طرح که توســط شهرداری بندرعباس 
تهیه گردیده اســت بایســتی در کمیته ای 
متشکل از معاونت اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم دادگستری استان، دادستانی 
مرکــز اســتان، شــهرداری و فرمانداری 
بندرعباس، اداره کل راه و شهرســازی و 
پلیس پیشگیری استان، بررسی و با تدابیر 
پیشــگیرانه نسبت به ســاماندهی دست 
فروشان شهرســتان بندرعباس اجرا گردد.
وی با اشاره به پدیده ناهنجار بنزین فروشان 
خیابانی در سطح شهر بندرعباس عنوان نمود 
باید کمیته ای  تشکیل و نسبت به رفع این 
معضل شــهری نیز اقدام نمود که با اجرای 
طرح خودروهای ســوخت سیار می توان 
این مشکل را مدیریت نمود.این مقام ارشد 
قضایی استان در خصوص نقش ضایعاتی ها 
گفت: بــا توجه به اینکه قریب به اکثر آنان 
از اتباع غیر مجاز هستند و فاقد مجوزهای 
مربوطه می باشند در امر مالخری نیز نقش 
دارند باید این مراکز ساماندهی و در صورت 
نداشتن مجوزهای لازم پلمب شوند.قهرمانی 
در مورد طــرح برخورد بــا خودروهای 
موصوف به شوتی و فاقد پلاک گفت: این 
طرح باید با جدیت و قاطعیت بیشتری ادامه 
یابد و خودروهایی که در راستای مبارزه با 
قاچاق سوخت توقیف می شوند باید تحت 
عنوان پرونده های شبکه ای و سازمان یافته 
رســیدگی شــوند تا بازدارندگی بیشتری 
داشــته باشند و با کار پلیسی ، اطلاعاتی و 
پیشگیرانه ، نسبت به شناسایی و دستگیری 
سر شبکه ها و ســایر اعضای شبکه اقدام 
گردد و در کنار جرم قاچاق سوخت ، سایر 
اتهامات از جمله مخــدوش کردن پلاک ، 
تمرد از دســتورمامورین، آلودگی محیط 
زیست ، پولشویی و ... نیز رسیدگی شود.
وی در پایان با توجه به ناایمن بودن پیست 
موتورســواری بندرعباس و در راســتای 
حمایت از ورزشکاران این رشته ورزشی ، 
مقرر نمود اداره کل ورزش و جوانان استان 
با همکاری سایر دستگاه های ذیربط نسبت 
به ساماندهی پیست موتورسواران اقدام و از 
باب پیشــگیری از وقوع جرم و صیانت از 
حقوق عامه، معاونت اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم دادگستری استان و دادستان 
عمومی و انقلاب مرکز استان تا راه اندازی 
نظارت  اســتاندارد،  موتورسواری  پیست 

مستمر  بر اجرای کار داشته باشند.

پشت پرده سیاست 

 
تازه های مطبوعات

جوان - اداره جلســات مجلس در رأی اعتماد به وزیران پیشنهادی دولت چهاردهم این روز ها 
با مدیریت تحســین برانگیز و قاطعیت محمدباقر قالیباف همراه شده است. او هم تذکر به موقع 
به وزیران می دهد مانند وقتی که وزیر پیشنهادی بهداشت درباره تأیید صلاحیت پزشکیان در 
انتخابات مجلس خطایی کرد و قالیباف تذکر داد که ردصلاحیت او در شورای نگهبان نبوده و در 
هیئت های اجرایی استان بوده است، و هم مانع تذکرات خارج از دستور برخی نمایندگان خاص 
می شود و در مقامی دیگر از همان نماینده آیین نامه نشناس، تذکر دیگری را می پذیرد تا نشان دهد 

مدیریتش بدون حب وبغض است. 
 فرهیختــگان- این روزنامه  ترکیب احتمالی وزارت ارشــاد را پس از رأی اعتماد مجلس به 
سیدعباس صالحی پیش بینی کرده است.به باور این روزنامه، حسین انتظامی قائم مقام وزیر ارشاد 
و همه  کاره وزارت ارشاد خواهد شد. همچنین علیرضا معزی، مدیر سایت خبرآنلاین نیز معاون 

مطبوعاتی خواهد شد.
 اعتماد - متاسفانه، انتخابات مجلس به گونه ای برگزار شد که اکثریت ملت غایب بودند. امید 
است نمایندگان محترم، آرای خود را در طیف سیاسی خود خلاصه نکنند و بیندیشند اگر اکثریت 
ملت و همه اضلاع سیاسی کشور می توانستند در مجلس حاضر باشند، رای و اعتمادشان به چه 
کسانی بود؟ بیندیشند که مردم چه کسی را به عنوان رئیس جمهور برگزیده اند؟ بیندیشند که چگونه 

می توان ملی عمل کرد؟
 کیهان - حسین شریعتمداری نوشت : صرف نظر از این که آقای عراقچی برای وزارت خارجه 
مناسب باشند یا نباشند، ایشان ) امیرحسین ثابتی( به عنوان یک نماینده نظرش را گفته است و 
آقای عراقچی هم پاسخ خود را مطرح کرده است، این غربگداها و مدعیان اصلاحات که این  همه 

واژه دموکراسی و ضرورت گفت وگو را بلغور می کنند، چرا به او حمله ور شده اند؟!
 جمهوری اســامی - تاریخ همیشه این هشدار را به ملت ها گوشزد کرده که ورود دولت ها به 
امور عبادی و معنوی، به آســیب دیدن آن امور منجر خواهد شد...به همین جهت در کشور ما 
ترتیب دادن مهمانی های ۱۰ کیلومتری خیابانی و دخالت در زیارت اربعین و تبدیل کردن آن به 
راه پیمایی و بهره برداری های سیاسی و تبلیغاتی از آن، خارج از وظایف دولت و حکمرانی است 

کمااین که صرف بیت المال برای این امور توجیهی ندارد.
انعکاس

جماران نوشت:  مهدی فخری زاده پسر شهید فخری زاده نوشت: متاسفانه مشاهده می کنم که 
عده ای از برخی مصاحبه ها و گفته های من استفاده می کنند جهت رسیدن به اهداف سیاسی خاص 
و تخریب آقای دکتر عراقچی. بنابراین لازم می دانم از روی وظیفه عنوان کنم که نظر شهید در مورد 

آقای دکتر عراقچی بسیار مثبت و مورد تایید بود و همواره از ایشان ذکر خیر داشت.
 جهان نیوز نوشت:  خبرنگاران حوزه شهری در دیدار با علیرضا زاکانی شهردار تهران که حدود 
۴ ساعت به طول انجامید، از همه ابعاد قرارداد شهرداری با چین مطلع شدند. او ۳ ساعت از وقت 
جلسه را به صورت ایستاده گذراند تا توضیحات و نکات ریز این قرارداد را روی تخته وایت برد 

برای خبرنگاران تشریح کند تا مطالب به صورت دقیق تر فهمیده شود.
 الف نوشت: علیرضا محمودی مدیرکل کنسولی وزارت امور خارجه با سفیر عربستان سعودی 
در تهران موضوع آزادی دو زندانی ایرانی در عربســتان را پیگیری کرد. عبدا... العنزی، ســفیر 
عربستان سعودی، در این دیدار با تأکید به روابط خوب دو کشور ابراز امیدواری کرد دو حاجی 

ایرانی به زودی به جمهوری اسلامی ایران و نزد خانواده شان بازخواهند گشت.  
 رجانیوز نوشــت:نمایندگی ایران در سازمان ملل در پاســخ به سوالات در خصوص ادعای 
نهادهای اطلاعاتی و سایبری آمریکا مبنی بر دخالت تهران در انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ 
آمریکا اعلام کرد:چنین ادعاهایی بی اساس و فاقد هرگونه وجاهت است. همان طور که قبلا هم 
اعلام کرده ایم، ایــران هیچ هدف و انگیزه ای برای دخالت در انتخابات آمریکا ندارد.اگر دولت 
آمریکا در این ادعا صادق باشد، اسناد خود را در اختیار ما قرار دهد تا پاسخ ما را دریافت کنند.«

آخرین وضعیت پرونده های فولاد مبارکه و چای دبش
سخنگوی قوه قضاییه :یک نفر از کارمندان بانک، یک نفر از مدیران وزارت جهاد کشاورزی و ۳ نفر 
از شرکت دبش در بازداشت هستند. هادی محمدی – علی اصغر جهانگیر، سخنگوی قوه قضاییه، 
در نشســت خبری با رسانه ها و در پاسخ به سوالات آن ها از پرونده های روز و مطرح در کشور 
درباره آخرین وضعیت پرونده های فولاد مبارکه، چای دبش، فرزندان معاون اول سابق قوه قضاییه  و... 

توضیح داد که در ادامه بخش های مهم آن را می خوانید .
 * پرونده فرزندان معاون اول ســابق قوه قضاییه ۲ بخش دارد، بخش اصلی پرونده، مربوط به اتهام
 ۲۶ شــخص حقیقی و یک شخص حقوقی است که کیفرخواســت آن به دادگاه ارسال شده بود و 
تاکنون ۲۲ جلســه دادگاه در این ارتباط تشکیل شده اســت. بخش دوم پرونده اخیرا از دادسرا به 
دادگاه ارسال شده که مربوط به اتهام ارتشای یکی از متهمان قضایی در پرونده بود، که علت تاخیر 
در پرونده نیز بحث انجام تشریفات مراجع قانونی برای تعلیق این فرد قضایی از سمتش بود تا امکان 
رسیدگی به پرونده فراهم شود؛ با تعلیق از کار این فرد، این بخش پرونده نیز تکمیل شده است و در 

حال رسیدگی است.
* در حال حاضر با تقاضای متهمان، قرار ارجاعی کارشناسی در مورد بخشی از پرونده صادر شده 
است که به محض وصول نظریه کارشناسی اقدامات بعدی انجام می شود و امیدواریم رای بدوی در 

طی زمان بسیار نزدیکی صادر شود.
پرونده چای دبش به کجا رسید؟

*از زمان تشکیل پرونده چای دبش تحقیقات گسترده ای صورت گرفته، تقریباً از ۲۰۰ نفر از اشخاص 
حقیقی که به عنوان اعضای هیئت مدیره و مدیران عامل در این شــرکت و شرکت های تابع بودند، 
تحقیقات لازم صورت گرفته است.در حال حاضر ۹ شرکت فعال وابسته به شرکت گروه دبش فعال 
است، همچنین تعدادی از شرکت ها نیز غیرفعال شده اند. این شرکت ها از ۲۱ بانک ۳۳۰ هزار میلیارد 

ریال تسهیلات اخذ و تعهدات ارزی سنگینی در این خصوص مطرح بوده است.
* تحقیقات گسترده ای توسط دستگاه قضایی صورت گرفته و تاکنون ۶۵ تا ۷۰ نفر احضار و برای 
آن ها قرار تامین صادر شده است. در مورد مدیران و کارمندان متخلفی که در وزارت جهاد کشاورزی، 
وزارت صمت، بانک مرکزی، سازمان ملی استاندارد، سازمان غذا و دارو، گمرک و شبکه بانکی بودند، 
اکنون یک نفر از کارمندان بانک و یک نفر از مدیران وزارت جهادکشاورزی و سه نفر از کارمندان گروه 
دبش در بازداشت هستند. اکبر رحیمی، متهم ردیف اول این پرونده به اتهام اخلال در نظام اقتصادی، 

قاچاق ارز و کالا، رشا و ارتشا با عدم تودیع وثیقه ۱۵۷ هزار میلیاردی در بازداشت است.
* علت طولانی شدن روند رسیدگی به این پرونده ، عدم همکاری متهم ردیف اول در مرحله تحقیق 
است. امیدوارم در صورتی که متهم همکاری لازم را در وقت مقرر انجام دهد بتوانیم شاهد تسریع در 
سامان دهی پرونده باشیم؛ اگرچه عدم همکاری متهم مانع از تحقیقات نخواهد شد، فقط ممکن است 

روند تحقیقات را طولانی کند.
 جزئیات مهم از پرونده فولاد مبارکه

* در مرداد ماه سال ۱۴۰۱ با توجه به گزارشی که از سوی کمیسیون تحقیق و تفحص مجلس شورای 
اســلامی واصل شد، موضوع فولاد مبارکه در دستور کار قوه قضاییه قرار گرفت. در آن زمان بحثی 
در رسانه ها تحت عنوان فساد ۹۲ هزار میلیارد تومانی راه افتاد که فوق العاده منجر به خدشه دار شدن 

اعتماد عمومی شد.
* از دیوان محاسبات، سازمان بازرسی کل کشور و کمیسیون اصل ۹۰ در این خصوص دعوت به 
عمل آمد و اطلاعات تکمیلی از آن ها اخذ شد. استعلامات مختلفی از مراجع ذی ربط در طول دو سال 
گذشته صورت گرفت. در نتیجه استعلامات و بررسی های صورت گرفته مشخص شد مسئله ای که 
تحت عنوان اخلال در نظام اقتصادی مطرح شده بود، صحیح نیست؛ لذا در کیفرخواست این عنوان 

اصلاح شده است.
* همچنین رقمی که در ابتدا توسط مجلس شورای اسلامی و افرادی از این مجلس مطرح شده بود که 
رقم بسیار زیادی بود اکنون این رقم بسیار کاهش پیدا کرده و این رقم صحیح نبوده است. نکته مطرح 
در این پرونده این است که در این پرونده فسادی اتفاق نیفتاده بلکه تاکنون آن چیزی که دستگاه قضایی 

و جریان دادرسی به آن دست پیدا کرده، تخلف عرضه خارج از شبکه است.

گروه خبر // معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
از افزایش تعداد داروخانه های اســتان بــه دنبال برگزاری 
چهارمین جلسه کمیسیون قانونی ماده ۲۰ دانشگاه )دارویی( 

در سال جاری خبر داد.
   حامد فلاح در این خصوص اظهار کرد: چهارمین جلســه کمیسیون 

قانونی ماده ۲۰ دانشــگاه )دارویی(، مرداد ماه سال جاری با حضور دکتر 
غلامعلی جاودان ریاســت دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان، دکتر حامد 
فلاح معاون غذا و دارو و ســایر اعضا تشکیل شــد. وی افزود: در این 
کمیســیون، بیست پرونده مورد بررســی و ارزیابی قرار گرفت که پس 
از بحــث و تبادل نظــر و ارائه مدارک و مســتندات لازم، از این تعداد 

۱۳ درخواســت مورد موافقت قرار گرفت و با ۶ درخواســت مخالفت 
 شــد و همچنین یک مورد نیز ابطال به تصویب رسید. به گزارش مهر ، 
حامد فلاح در ادامه بیان کرد: تأسیس ۶ داروخانه جدید در استان هرمزگان 
ماحصل این جلسه بوده است که بدین ترتیب تعداد داروخانه های استان به 

۲۱۰ باب جهت رفاه حال شهروندان و بیماران افزایش می یابد.

معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خبر داد 

افزایش تعداد داروخانه های هرمزگان به افزایش تعداد داروخانه های هرمزگان به ۲۱۰۲۱۰ باب  باب 
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سال بیست و سوم شماره 4520
بنادر و دریانوردی  گروه خبر // مدیر 
شهید باهنر و شرق هرمزگان با اشاره 
به افزایش سرمایه گذاری سازمان بنادر 
و دریانوردی در این بنادر طی ماه های 
اخیر، گفت: توســعه بنادر شرق این 
منطقه مکران  رونق  زمینه ساز  استان 

خواهد بود. 
   به گــزارش خبرنگار دریا ، "حمیدرضا 
محمدحســینی تختی" با همراهی معاون 

اداری و مالی و جمعی دیگر از مســئولان 
و کارشناسان مربوطه در بازدید شبانه، از 
آخرین رونــد محوطه های بندری و روند 
بنادر تیاب، ســیریک، بونجی و  فعالیت 
جاســک بازدید کرد.وی در حاشیه این 
بازدید ها عنوان کرد: تمامی بنادر تابعه این 
 مدیریت دارای چشــم انداز روشنی بوده و

 روند رو به افزایش اســت.   مدیر بنادر 
و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان 

با اشاره به افزایش سرمایه گذاری سازمان 
بنــادر و دریانوردی در ایــن بنادر طی 
ماه های اخیر گفت: توســعه بنادر شــرق 
هرمزگان زمینه ساز رونق این منطقه است.
محمدحســینی تختی با بیان اینکه توسعه 
زیرســاخت های بنادر تیاب، ســیریک، 
بونجی و جاســک جزو اولویت های مهم 
این مدیریت است، تاکید کرد: منطقه مکران، 
از اهمیت قابل توجهی برخوردار است که 

در همین راستا، توسعه بنادر این بخش در 
دستور کار قرار دارد.وی بیان کرد: در تلاش 
هستیم تا ضمن ایجاد امکانات و تجهیزات 
لازم در این بنادر، زمینه ساز رونق اقتصادی 
بخش های شرقی استان هرمزگان باشیم.  به 
گفته محمدحسینی تختی؛ آمارها و عملکرد 
این بنادر طی ماه های اخیر، نشــان دهنده 
افزایــش قابل توجه این بنــادر و به ثمر 
نشستن زیرساخت های ایجاد شده است.  

گفتنی است؛ بنادر تیاب، سیریک، بونجی و 
جاسک به عنوان بنادر تابعه مدیریت بنادر 

 و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان
 تلقی می شوند.

عکس روز

مهدی  پورعرب مهدی  پورعرب 

طرح : معصومه زارعیطرح : معصومه زارعی

پیاده روی اربعین - مسیر پیاده روی اربعین - مسیر ""مشایهمشایه""

  گــروه خبر // رئیس کمیتــه امداد فین از اعــزام ۴۴ نفر از 
خانــواده های ایتام تحــت حمایت این نهاد بــه اردوی زیارتی 
 مشــهد مقدس با همکاری موسسه خیریه اشرف الانبیاء خبر داد.

 به گزارش خبرنگار دریا ؛ عقیل سالاری، رئیس کمیته امداد فین 
در این خصوص گفت: اعزام مددجویــان به اردوهای زیارتی با 
هدف تقویت روحیه اعتقادی و معنوی خانواده های تحت حمایت 
و ترویج فرهنگ و سبک زندگی ناب اهل بیت)ع(، افزایش نشاط، 
 باز آمــوزی رفتارهای دینی و تحکیم بنیان خانــواده، از طریق
  هــم افزایی با ظرفیت های حامیان ایتام، ســایر خیرین عزیز و

 کمک های مردمی اجرا می شــود. ســالاری افزود: کمیته امداد 
 در مرداد ماه امســال  با همکاری و مســاعدت مؤسسه خیریه

 اشــرف الانبیاء، تعــداد ۴۴ نفــر از خانواده هــای ایتام تحت 
 حمایت این نهاد به مشــهد مقدس اعزام شدند که ۱8 نفر از آنان 
زیارتــی اولی ها بودند که تا کنون توفیق به زیارت حرم امام رضا 
)علیه الســلام( نداشتند. رئیس کمیته امداد فین با بیان اینکه مدت 
سفر این کاروان های زیارتی ۷ روز بوده است، تصریح کرد: برای 
اعزام این تعداد از ایتام به اردو زیارتی بالغ بر ۱۲۷ میلیون تومان 
از محل کمک ها و مســاعدت های مؤسسه خیریه اشرف الانبیاء 
 و اعتبارات این نهاد هزینه شــده است.این مقام مسئول ادامه داد : 
برنامــه های دیگری نیز در این ســفر نظیر مســابقات فرهنگی 
 - تفریحــی به همراه اهــدا جوایز به خانواده های ایتام توســط 

موسسه خیریه اشرف الانبیاء انجام شد.

افزایش  سرمایه گذاری سازمان بنادر در شرق هرمزگان

  

 نظر به اینکه آقای علی مرادزاده فرزند احمد به شماره ملی 4699617451 به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده است که سند مالکیت پلاک 458 
فرعی از 17 اصلی تحت عنوان شش دانگ یک باب خانه به مساحت 484 متر مربع واقع در رودان بخش سه بندرعباس که در دفتر املاک جلد 33 صفحه 
93 ذیل شماره 5186 ثبت و سند مالکیت آن به شماره چاپی 237280 سری ب سال 90  به نام علی مرادزاده ثبت و سند مالکیت آن صادر و تسلیم گردیده 

است که به علت جابجایی اثاثیه منزل مفقود گردیده است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنیپلاک فوق برابر ماده 120 آئین نامه قانون ثبت و تبصره های 
ذیل آن نموده است لذا در اجرای ماده مزبور اعلام می گردد چنانچه هر کس مدعی انجام معامله یا سند مالکیت نزد او می باشد بایستی از تاریخ انتشار این 
آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را به اداره ثبت رودان تسلیم و رسید اخذ نماید در عدم اعتراض و عدم ارائه سند مالکیت اداره ثبت اسناد و املاک 

رودان طبق ماده 120 آیین نامه مزبور به صدور سند مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد نمود. .16/ م/ الف   
تاریخ انتشار : 1403/06/01 

ن سند مالکیت آگهی فقدا

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

ابوالحسن دستوری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رودان

 با حضور نماینده مردم هرمزگان 
در مجلس خبرگان انجام شد؛

رونمایی از کتاب معلم آسمانی در میناب
  گــروه خبر // کتاب معلم آســمانی با موضــوع زندگینامه 
 شــهید ســید عبدالحســین عمرانــی در میناب هرمــزگان و

 با حضــور نماینده خبرگان رهبری رونمایی شــد.آئین رونمایی 
 از کتاب "معلم آســمانی" به نویســندگی بهزاد پودات با حضور 
آیت الله محسن ابراهیمی نماینده مردم هرمزگان در مجلس خبرگان 
رهبری، راد مهر معاون اســتاندار و فرماندار ویژه شهرستان میناب 
و مصطفی کریمی رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان 
 و جمعــی از اصحــاب فرهنگ و هنــر در میناب برگزار شــد.

مصطفی کریمی در این برنامه به اهمیت کتاب در جامعه اشاره کرد 
و گفت: برگزاری آئین رونمایی، نقد و بررسی کتاب، جمع خوانی 
کتاب و نشســت های کتابخوانی با حضــور علاقه مندان و به ویژه 
اســاتید دانشــگاه می تواند در ترویج فرهنگ کتاب خوانی بسیار 
مؤثر باشد.به گزارش  مهر، برگزاری آئین کتاب " معلم آسمانی" از 
 سری برنامه قرارگاه شهید آوینی می باشد و این کتاب از زندگینامه

 شهید سید عبدالحسین عمرانی به نگارش درآمده است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان خبر داد

 بهره برداری از بهره برداری از پروژه آبرسانی به روستای فتح الجلیل  پروژه آبرسانی به روستای فتح الجلیل 
در هفته دولتدر هفته دولت

گروه خبر // مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان از 
بهبود وضعیت آب شرب روستای فتح الجلیل بندرعباس 

خبر داد.
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ عبدالحمید حمزه پور افزود: با هدف 
پایداری وضعیت آب شــرب 8۰ خانوار روســتای فتح الجلیل، 
عملیات حفر چاه، اجرای خــط انتقال و احداث مخزن آب این 

روستا در دستور کار قرار گرفت که خوشبختانه به سرانجام رسید 
و در هفته دولت به بهره برداری خواهد رسید. وی افزود: با هدف 
انتقــال آب از چاه حفر شــده، ۷ کیلومتر خط انتقال و یک باب 
مخزن ۵۰ متر مکعبی با اعتباری بالغ بر 8۰ میلیارد ریال احداث 
شد.به گفته مدیرعامل آبفا با تکمیل این پروژه، بیش از ۳۰۰ نفر 

از ساکنان این روستا از آب شرب پایدار بهره مند شدند

گروه خبر // رئیس سازمان آموزش و پرورش استثنایی 
با تاکید بر اینکه ۱۵ شــهریور آخرین مهلت سنجش 
سلامت دانش آموزان است، گفت: سرویس حمل و نقل 
دانش آموزان استثنایی از مهر امســال در تمام کشور 

رایگان است. 
  حجــت الله الماســی در گفت وگویــی اظهــار کــرد: هیچ 
دانش آموزی در پایه اول دبســتان ثبت نام نمی شود مگر آنکه 
سنجش ســلامت را انجام دهد و 8۱۹ پایگاه ثابت سنجش 
سلامت در کشور داریم که خانواده ها می توانند برای سنجش 
ســلامت فرزندان خود به آنجا مراجعه کنند. وی با بیان اینکه 
برای نخستین بار در ســال گذشته متخصصان گفتاردرمان و 
کاردرمان برای حضور در این پایگاه ها استخدام شدند. افزود: 
 هنوز ۳۰ هزار دانش آموز کلاس اولی برای ســنجش سلامت 
مراجعه نکرده اند، ۱۵ شــهریور آخرین فرصت برای این کار 
اســت و اگر انجام ندهند امکان ثبت نام در پایه اول دبســتان 

وجود ندارد.
   رئیــس ســازمان آموزش و پرورش اســتثنایی گفت: اگر 
در پایگاه های ســنجش ســلامت، دانش آموز دارای اختلال 
تشــخیص داده شــود برای اســتفاده از خدمات توانبخشی 
 رایگان معرفی می شــود که در روزهای دوشنبه و چهارشنبه

فصل تابســتان می توان از این خدمات استفاده کرد.  الماسی 
ادامه داد: در گذشــته ارزیاب تشخیص می داد که دانش آموز 
می توانــد در مدارس عادی یا اســتثنایی تحصیل کند اما هم 
اکنون کمیته جایدهی با حضور کاردرمان، مشــاور، خانواده 
و ارزیــاب وضعیت دانش آموز را بررســی می کنند که کودک 
در کدام مدرســه تحصیل کند. وی با تاکید بر اینکه ۱۱ هزار 
دانش آموز اســتثنایی بازمانده از تحصیل هستند، افزود: دلیل 
اصلی آن بیماری و مشــکلات جسمی اســت از سایر دلایل 
بازماندگی از تحصیل، نبود سرویس ایاب و ذهاب است البته 
هم اکنون بخشــی از مشکلات حل شــده است و شهرداری 

 تهران در بحث ایاب و ذهاب رایگان دانش آموزان اســتثنایی
 خدمات خوبی ارائه می کند.

   رئیس سازمان آموزش و پرورش استثنایی گفت: مهر امسال 
از خانواده ها بابت حمل و نقل دانش آموزان استثنایی در سراسر 
کشور هیچ پولی دریافت نمی شود و اگر هزینه ای دریافت شود، 

تخلف است.
  الماســی دربــاره وضعیــت دانش آموزان اوتیســم گفت: 
دانش آموزان اوتیسم در بسیاری از مدارس با دانش آموزان کم 
توان ذهنی تحصیل می کنند اما نیاز آنها کاملًا متفاوت اســت 
چراکه ضریب هوشــی عادی دارند، بنابراین گروه آموزشــی 
اوتیسم را در سازمان آموزش و پرورش استثنایی از گروه کم 
توان ذهنی جدا کرده و مدارس مستقل اوتیسم ایجاد کردیم که 

اکنون در کشور به ۲8 مورد رسیده است.
  به گزارش ایرنا، وی با بیان اینکه در دانشگاه فرهنگیان باید 
معلم ویژه آموزش دانش آموزان اوتیســم تربیت کنیم، گفت: 
سه درصد سهمیه استخدام به افراد دارای معلولیت اختصاص 
 دارد، هم اکنون معلمان با آســیب شــدید بینایی داریم که در 

مدارس استثنایی مشغول به تدریس هستند.

رئیس سازمان آموزش و پرورش استثنایی:

سرویس ایاب و ذهاب دانش آموزان استثنایی رایگان استسرویس ایاب و ذهاب دانش آموزان استثنایی رایگان است

مفقودی
  کارت شناسایی  خودرو کامیونت کمپرسی 

تیپ: میتسوبیشی کانتر  پلاک : ۲97۲8 مالکیت : ابوبکر 
رضوانی رمچاهی  )نماینده شرکت تندیس قشم  (   

   JL7BCC۲G69K۰۰6۰39 شماره شاسی خودرو  
   شماره موتور 4D34M۱967۲   مدل    ۲۰۰9 

رنگ  :سفید  مفقود واز درجه اعتبار ساقط می باشد.  

مفقودی
 مجوز فعالیت اقتصاد ی ) خدماتی(   به شماره : ۱87/79   تاریخ صدور: 

۱399/۰5/3۰ اعتبار تا : ۱4۰۰/۰5/3۰  صنف: سرمایه گذاری و 
 مشارکت د ر سهام شرکتها به نام : شرکت بنیان قشم ) سهامی خاص( 

آد رس: استان هرمزگان ، شهرستان قشم ، بخش مرکزي ، دهستان حومه 
، روستا طولا، محله بالا ، خیابان ولیعصر ، کوچه رسول الله ، پلاک ۰ ،  طبقه 

همکف ، واحد ۰  مفقود شد ه و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

امضای امضای ۲۲ قرارداد سرمایه گذاری در بنادر هرمزگان  قرارداد سرمایه گذاری در بنادر هرمزگان 

گروه خبر // معاون اقتصادی و بندری 
اداره کل بنــادر و دریانوردی هرمزگان 
امضا  سرمایه گذاری  قراردادهای  تعداد 
شده در چهارماهه ســال جاری را دو 

قرارداد اعلام کرد. 
  به گزارش خبرنگار دریا ، "روح الله شاعلیا"  
اعلام کرد: از ابتدای سال جاری تا پایان تیرماه 
امســال دو قرارداد سرمایه گذاری »احداث 
کریدور خطوط لوله انتقال فرآورده های نفتی 

در بندر خلیج فارس و بندر شهید رجایی« 
و »اجاره پایانه F۴ بندر شهید رجایی« با 
مشارکت بخش خصوصی امضا شده است.   
وی ادامه داد: این طرح ســرمایه گذاری که 
سی ام تیرماه گذشته عملیات اجرایی آن با 
اعتباری بالغ بــر ۱۶۷ هزارو ۷۳۵ میلیارد 
ریال آغاز شــد، زمینه اشتغال ۱8۹ نفر را 
در استان فراهم می کند. معاون اقتصادی و 
بندری اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان 

از نتایج تکمیل این طرح سرمایه گذاری به 
ایجاد اشتغال، افزایش توان ظرفیتی کریدور 
خطوط نفتی و اپراتوری در اسکله های نفتی 
بندر شهید رجایی و بندر خلیج فارس اشاره 
کرد. شاعلیا اتصال زمین های سرمایه گذاران 
با خطوط لوله مناســب به ایستگاه تخلیه 
 و بارگیــری ریلی و اســکله ســه بندر
 شــهید رجایی، حاکمیت سازمان بنادر بر 
روی خطوط لوله و جابه جایی فرآورده های 
در داخل بندر خلیج فارس را از دیگر اهداف 
 این طرح عنــوان کرد که قرار اســت در 
ســه مرحله تکمیل و به بهره برداری برسد. 
 F۴ وی در خصوص قرارداد »اجاره پایانه
بندر شهید رجایی« نیز گفت: این طرح نیز 
با ۲۵۲ میلیارد ریال با هدف ایجاد اشتغال و 
افزایش توان ظرفیتی در بندرشهید رجایی به 
مدت پنج سال و با فراهم شدن زمینه اشتغال 
۱۵۰ نفر به صورت مزایده توســط یکی از 
شرکت های مستقر در این بندر به امضا رسیده 

است.
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اعتماد مجلس به دولت؛اعتماد مجلس به دولت؛

مجلس به همه وزیران کابینه رای اعتماد داد
 گروه خبر // پس از پنــج روز کاری و ۱۰ نوبت 
جلسه علنی نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
برنامه های  و  بررسی ســوابق، صلاحیت  برای 
وزیران پیشنهادی، با رای اعتماد کامل نمایندگان 
مجلس، ۱۹ وزیر کابینه دولت چهاردهم مشخص 

شدند. 
  در پنجمیــن و آخرین روز از بررســی صلاحیت، 
برنامه ها و سوابق وزیران پیشنهادی دولت چهاردهم 
در صحن علنی مجلس شورای اسلامی، رای گیری 
درباره وزیران پیشنهادی انجام شد و با رای نمایندگان 
مجلس وزیران دولت چهاردهم مشخص شدند.پیش 
از رای گیری، مســعود پزشکیان رئیس جمهوری در 
جایگاه سخرانی مجلس حاضر شد و برای دومین بار 
در طول این هفته از وزیران پیشنهادی خود دفاع کرد.

  بــه گزارش ایرنا، پس از ســخنان رئیس جمهور، 
رای گیری به صورت توزیع برگه و به صورت یکجا 
توسط نمایندگان مجلس انجام شد و نتیجه آن اعلام 

شد.
نمایندگان مجلس دوازدهم به وزیران پیشنهادی دولت 

چهاردهم به شرح زیر رای دادند:
۱. علیرضا کاظمی وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش: 

۲۶8 رای موافق
۲. ستار هاشمی وزیر پیشنهادی ارتباطات و فناوری 

اطلاعات: ۲۶۴ رای موافق
۳. سید اسماعیل خطیب وزیر پیشنهادی اطلاعات: 

۲۶۱  رای موافق
۴. عبدالناصر همتی وزیر پیشــنهادی اقتصاد و امور 

دارایی : ۱۹۲ رای موافق
۵. سید عباس عراقچی وزیر پیشنهادی امور خارجه: 

۲۴۷رای موافق
۶. محمدرضا ظفرقندی وزیر پیشــنهادی بهداشت، 

درمان و آموزش پزشکی: ۱۶۳رای موافق
 ۷ . حمــد میدری وزیر پیشــنهادی تعــاون، کار و 

رفاه اجتماعی: ۱۹۱ رای موافق
8. غلامرضا نوری وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی 

۲۵۳ رای موافق
۹. امین حسین رحیمی وزیر پیشنهادی دادگستری: 

۲۶8 رای موافق
۱۰. امیــر عزیز نصیرزاده وزیر پیشــنهادی دفاع و 

پشتیبانی از نیروهای مسلح: ۲8۱رای موافق
۱۱. فرزانه صادق مالواجرد وزیر پیشــنهادی راه و 

شهرسازی: ۲۳۱ رای موافق
۱۲. محمد اتابک وزیر پیشــنهادی صمت: ۲۳۱رای 

موافق
۱۳. حسین ســیمایی صراف وزیر پیشنهادی علوم، 

تحقیقات و فناوری: ۲۲۱ رای موافق
۱۴. ســید عباس صالحی وزیر پیشنهادی فرهنگ و 

ارشاد اسلامی: ۲۷۲ رای موافق
۱۵. اسکندر مومنی وزیر پیشنهادی کشور: ۲۵۹ رای 

موافق
۱۶. سید رضا صالحی امیری وزیر پیشنهادی میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی: ۱۶8رای موافق

۱۷. محسن پاک نژاد وزیر پیشنهادی نفت: ۲۲۲ رای 
موافق 

۱8. عباس علی آبادی وزیر پیشنهادی نیرو: ۲۵۵ رای 
موافق

۱۹. احمــد دنیا مالــی وزیر پیشــنهادی ورزش و 
جوانان:۲۵۳ رای موافق

گروه گزارش // از نگاه بســیاری از کارشناســان و 
صاحبنظران در ساخت مسکن ارزان باید از ظرفیت 
تعاونی های مسکن استفاده و بر آنها نظارت شود چرا 
که در تعاونی های مسکن نگاه سودآوری حاکم نیست 
و کارگران، کارمندان و بازنشستگان با قیمت تمام 

شده کمتر و کیفیت بهتر صاحبخانه می شوند. 
   در حال حاضر مسکن نقش بسزایی در زندگی بسیاری 
از خانواده ها دارد و به لحاظ تأثیرگذاری در ســبد هزینه  
خانوارهای کم درآمد به خصوص دهک های متوســط و 
پایین جامعه از اهمیت بســیاری برخوردار است.به گفته 
مقامات کارگری و فعــالان حوزه کار بیش از 8۰ درصد 
 دریافتــی کارگران را هزینه های مســکن و اجاره بها به 
خود اختصاص می دهد و از این جهت مســکن یکی از 
دغدغه های اساسی خانوارهای کارگری به شمار می رود. 
در این بین تعاونی های مسکن با ساخت مسکن به قیمت 
تمام شده می توانند واحدهای مسکونی را ارزان تر از سایر 
بخش ها حتی انبوه سازان در اختیار متقاضیان قرار دهند و 
به تامین مسکن اقشار محروم و کم درآمد کمک کنند.در 
حال حاضر عمده مشکلات در حوزه واگذاری زمین است 
به همین دلیل در دولت سیزدهم ایده واگذاری زمین برای 
ســاخت واحدهای مسکونی در پیش گرفته شد.از سوی 
دیگر پرداخت وام و تسهیلات بانکی با کارمزد مناسب از 
جمله خواسته های جامعه کارگری است چرا که دریافتی 
کارگران به گونه ای نیست که امکان پس انداز یا پرداخت 
وام با اقساط بلند را داشته باشند.هادی ابوی ـ دبیرکل کانون 
عالی انجمن های صنفی کارگران در گفت و گو با ایســنا، 
بهترین ســاز و کار تامین مسکن کارگران را تعاونی های 
مسکن کارگری می داند.او می گوید: هم اکنون 8۰ درصد 
دریافتی کارگران را مســکن و اجاره بها می بلعد به همین 
منظور برای خانه دار شدن کارگران از طریق تعاونی ها لازم 
است در ابتدا تعاونی های مسکن کارگری تشکیل و سپس 
توســط آنها وام های بدون بهره با اقساط بلند به کارگران 
پرداخت شود.به گفته دبیرکل کانون عالی انجمن های صنفی 
کارگران تامین زمین رایگان، پرداخت وام های ارزان قیمت 
و نظارت بر ساخت و ساز از مهم ترین اقدامات در جهت 
تامین مسکن کارگران است.او می گوید: کارگران عمدتا 
آورده کمی برای خانه دار شــدن دارنــد بنابر این بهترین 

راهکار این است که در قالب تعاونی های مسکن کارگران 
را ســاماندهی کنیم و دولت و وزارت تعاون بر عملکرد 
تعاونی ها نظارت کند.همچنین وام های بدون بهره با اقساط 
بلندمدت در اختیار کارگران گذاشــته شود.طی روزهای 
اخیر اصغر آهنی ها ـ نماینده کارفرمایان در شورای عالی 
کار توجه ویژه به مسکن کارگران را مورد تاکید قرار داده 
و خواســتار اســتفاده از ظرفیت ماده ۱۴۹ قانون کار در 
بحث احداث مسکن کارگری شده بود.وی گفت: یکی از 
مســایلی که حال نیروی کار را بهبود می بخشد و بخش 
کارفرمایی هم برای آن اعلام آمادگی کرده، بحث مسکن 
کارگری و اســتفاده از ظرفیت ماده ۱۴۹ قانون کار است. 
سال گذشته در شورای عالی کار تشکیل قرارگاه مسکن 
برای حل مشکل مسکن کارگران مطرح شد و اجرای کامل 
ماده ۱۴۹ مورد تاکید قرار گرفت.این مقام کارگری معتقد 
است: بیش از یک دهه برخی سیاست گذاری ها به سمت 
و سویی رفته که امروز مسکن به یک مشکل حاد تبدیل 
شده و هزینه های بخش کارگری که آسیب پذیرترین قشر 
در جامعه هستند تحت الشعاع افزایش قیمت مسکن قرار 
گرفته است.در همین راستا بسیاری از کارشناسان حوزه کار 
و فعالان کارگری از چشم انتظاری کارگران درباره تصمیم 
دولت برای ساخت مسکن کارگری سخن گفتند؛ چنانچه 
ناصر چمنی  ـ فعال کارگری با بیان اینکه اقشار کم درآمد 
و کارگران و بازنشستگان منتظر تصمیم دولت برای تامین 
مسکن هستند،گفت: کلید خانه دار کردن کارگران در دست 
دولت اســت و از دولت انتظار می رود با اولویت تکمیل و 
ساخت پروژه های باقیمانده از دولت های قبل، برای اجرای 
پروژه های مســکن کارگران و بازنشستگان برنامه ریزی 
اساسی صورت دهد.وی بر لزوم برنامه ریزی برای مسکن 
کارگران در دولت چهاردهم تاکید کرد و گفت: دولت باید 
تلاش کند با برنامه ریزی اصولی و ســنجیده و استفاده از 

انبوه سازان خوشنام که کارنامه موفق و درخشانی در این 
زمینه دارند، مشکل مسکن را در کشور حل کند. همچنین 
فتح الله بیات ـ رئیس اتحادیه کارگران قراردادی و پیمانی 
بهترین و کم هزینه ترین راه برای تامین مسکن کارگران و 
بازنشستگان را ایجاد تعاونی های مسکن دانست و گفت: 
در قالب تعاونی های مسکن مسیر خانه سازی و ساخت 
و ساز سریع تر و در کوتاه ترین زمان ممکن انجام می شود 
و کارگران و بازنشستگان با هزینه ارزان تر و مناسب تری 
خانه دار می شوند.به گفته وی در طول سالهای گذشته بیش 
از آنکه دولتها به ساخت واحدهای جدید بپردازند، مشغول 
ساخت و تحویل واحدهای باقی مانده مسکن مهر بودند 
از این رو هرچه تکمیل و تحویل واحدهای مســکن مهر 
با سرعت بیشتری صورت گیرد، کمک بزرگی به صاحبان 
آنها از جمله کارگران و بازنشستگان و اقشار ضعیف و کم 
درآمد می شــود.بر اساس گزارش ها نزدیک به ۲ میلیون 
واحد مســکن مهر توسط تعاونی ها ســاخته شده و طی 
ســال ۱۴۰۲ بیش از ۴۳ هزار واحد مسکن توسط اتاق 
تعاون ایران تحویل شده است.در راستای تولید واحدهای 
مسکونی سال گذشته ساخت ۲۰۰ هزار واحد مسکن به 
اتاق تعاون سپرده شد و توافقاتی با وزارت راه و شهرسازی 
انجام گرفت.همچنین در حوزه تامین مصالح مقرر شد با 
همکاری وزارت راه و شهرسازی،تامین مصالح ۳۰۰ هزار 
واحد مســکن در قالب نهضت ملی مسکن توسط بخش 
تعاون صورت بگیرد.به گزارش ایســنا، هم اکنون نزدیک 
به ۴۰۰۰ تعاونی مسکن در کشور در حوزه های مختلف 
کارمندی، کارگری، فرهنگیان، بازنشســتگان و نیروهای 
مســلح وجود دارد که استفاده از ظرفیت این تعاونی ها به 
دلیل نبود نگاه سودآوری و ساخت مسکن با قیمت کمتر و 
کیفیت مطلوبتر گام بزرگی در جهت ساخت و تولید مسکن 

ارزان در کشور به شمار می رود.

بهترین  راه بهترین  راه 
خانه دار شدن کارگران خانه دار شدن کارگران 
و  بازنشستگانو  بازنشستگان

گروه خبر // سامانه »پست یافته« که از سوی شرکت 
ملی پست برای یافتن اشــیاء گم شده ایجاد شده 
است، امســال نیز خدماتی را به زائران اربعین ارائه 
می کند و برای اولین بار امکان جستجوی مدارک و 
اشیاء گمشده زائران پیاده روی اربعین در این سامانه 

با عنوان زائرپست فراهم شده است. 
   گم کردن مدارک هویتی مانند شناســنامه، کارت ملی، 
گواهینامه و کارت های بانکی  یکی از چالش هایی است 
که ممکن است افراد هنگام سفر به خارج از کشور با آن 
مواجه شوند اما با توســعه فناوری های امروزه این امید 
وجــود دارد درصورتی که فردی مدارک خود را گم کرد 
و توسط فردی دیگر آن را پیدا کرد، به پست تحویل دهد 
و سپس میتواند از طریق این شرکت آن را رهگیری کند.   
در این راستا  شــرکت پست چند سالی است با طراحی 
ســامانه ای، شرایطی ایجاد کرده تا افراد بتوانند با مراجعه 
به سایت این شرکت به پیگیری وضعیت مدارک و اشیاء 
مفقود شــده خود بپردازند. بر این اساس فرد با ورود به 
سایت شرکت پست و قســمت پست یافته، با وارد کردن 
نام، نام خانوادگی و نام پدر خود می تواند مطلع شود آیا 

مدارکش به دفاتر پستی تحویل داده شده یا خیر.
  شناسنامه، کارت ملی و مدارک بانکی )مانند دسته چک، 
عابربانک( و مدارک خودرو )مثل کارت ماشین( از جمله 
اسنادی است که توسط مردم به پست تحویل داده می شود 
و پســتچی ها، مدارک مورد نظر را به واحد پســت یافته 
شــرکت تحویل می دهند. در صورتی که در میان مدارک 

شما مدرکی مفقود شده باشد، با یک جست وجوی ساده 
در صورتی که مدرک مربوطه به دفاتر پستی تحویل داده 
شده باشد به شما اعلام شــده و حتی تاریخ تحویل آن 
هم اعلام می شود.گفته شده مدارکی که می توان از طریق 
این سایت جست وجو کرد، شامل شناسنامه، گواهینامه، 
گذرنامه، کارت های نظامی، کارت ملی، اســناد مالکیت، 
عقدنامــه، وصیت نامــه، دفترچه بیمه، مــدارک بانکی، 
کارت های اعتباری بانکی، کارت دانشــجویی و مدارک 
تحصیلی، کارت بیمه وسایط نقلیه، سند، معاینه فنی و سایر 
مدارک خودرو، پروانه ها و گواهی ها، لوازم خانگی، انواع 
چک، طلا، جواهر و اشیای قیمتی، انواع کیف، انواع کارت 
شناسایی، اوراق سهام و کارت هوشمند سوخت می شود.     
حال به دلیل موفقیت این سرویس طی سال های گذشته 
ایــن امکان در اربعین امســال هم جهــت ارائه خدمت 
به زائران فراهم شــده اســت. درواقع یکی از مهم ترین 
دغدغه ها و نگرانی های زائرین در طول ســفر گم شدن 
اشیاء و لوازمشان اســت که با ارتقای سامانه گفته شده 
و افزایش قابلیت های این خدمت پســتی در موکب های 
مستقر در مرزهای خروجی و موکب های مستقر در کشور 
عراق به زائران فرم ثبت مشــخصات ارائه می شود که با 
چسباندن بارکد مربوطه می توانند لوازم مفقودی خود را 
در صورت پیدا شدن رهگیری و در داخل کشور دریافت 
کنند.سرویسی که بنابر اعلام مسئولان شرکت ملی پست 
امسال همانند سال های گذشته البته با کمی تفاوت قرار 
اســت به زائران در طول مسیر ارائه شود. این سرویس از 

طریق اســتقرار در هشت مکان که دو تا از آنها در محل 
کنسولگری نجف کربلا اســت و ۶ نقطه دیگر در مسیر 
راهپیمایی اربعین در موکب های اصلی ایرانی اســت که 
ســال گذشته فقط در حد اسناد و مدارک مفقود شده بود 
اما امسال تلفن همراه و کوله پشتی هم اضافه شده است.
در همیــن رابطه با توجه به نزدیک بــودن روز اربعین و 
سفر زائران به کشور عراق رئیس ستاد اربعین شرکت ملی 
پست اعلام کرده اســت امسال برای نخستین بار، امکان 
جستجوی مدارک و اشیاء گمشده زائران پیاده روی اربعین 
در سامانه پســت یافته با عنوان »زائرپست« فراهم شده 
است.سعید شــریف زاده با اشاره به اینکه سرویس پست 
یافته برای سومین سال متوالی در ایام برگزاری راهپیمایی 
اربعین حســینی به زائران خدمات ارایه می دهد، اظهار 
کرد: ایستگاه های پستی با استقرار در موکب های منتخب 
در مسیر راهپیمایی و کنسولگری های ایران در شهرهای 
نجف و کربلا، آماده خدمت رسانی است.  به گفته وی، در 
صورتی که زائران در طول مسیر پیاده روی مدارک هویتی، 
گوشی تلفن همراه، کوله پشتی و... را پیدا کنند می توانند 
به موکب های مشخص شــده تحویل دهند.عضو هیات 
مدیره افزود: این ســامانه به صورت بسیار ساده طراحی 
شــده است و به بهترین شیوه استعلام مدارک پیدا شده را 
در اختیار متقاضیان قرار می دهد. شریف زاده گفت: زائران 
می توانند برای اســتفاده از این سامانه به درگاه اینترنتی 
www.postyafteh.ir  مراجعه کرده و با انتخاب گزینه 
»زائرپست« و ثبت اطلاعات هویتی، مدارک گمشده خود 
را جستجو کنند.رئیس ســتاد اربعین شرکت ملی پست 
افزود: امسال برای نخستین بار این سامانه به کمک سازمان 
حج و زیارت آمده شــده تا بتواند افراد گمشده در طول 
مسیر را نیز شناســایی کند.به گزارش ایسنا، لازم به ذکر 
اســت دریافت مدارک یافت شده از دو طریق امکان پذیر 
است؛ متقاضی می تواند از طریق مراجعه مستقیم به واحد 
پســتی محل نگهداری مدارک، در قبال مدرک شناسایی 
معتبر اســناد خود را تحویل بگیرد. نوع دوم آن این است 
که افراد از طریق مراجعه به نزدیک ترین واحد پستی )برای 
دریافت مدارک(، فرم درخواستی را تکمیل کنند تا پست 
مدارک را از طریق سرویس پست پیشتاز )که هزینه ارسال 
آن را از شــخص متقاضی دریافت کرده(، به نشانی مورد 

نظر ارسال کند.

امکان جستجوی مدارک گمشده زائران اربعین فراهم شد
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